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HODNOTÍCÍ  ZPRÁVA 

ZA ŠKOLNÍ ROK 2023/2024 v Domečku Spálené Poříčí 
 

1. Identifikační údaje: 
 

Název: 
Dům dětí a mládeže Blovice, pobočka Spálené Poříčí – DOMEČEK 
 
Adresa: 
Tyršova 31, Spálené Poříčí 335 61 
 
Telefon na vedoucí pobočky: 
604 285 793 – Bc.Pavlína Tymlová 
 
E-mail: 
ddm-spaleneporici@centrum.cz 
 
Web: 
www.domecek-spaleneporici.cz 
 
IČO: 69979375 
 
Ředitelka zařízení: Ing. Božena Šroubková 
Vedoucí pobočky Spálené Poříčí: Bc. Pavlína Tymlová 
 
Doplňková činnost: 

- pořádání kulturních akcí, vystoupení a provozování akcí sloužících k výchově a zábavě 
- pořádání výstav, přehlídek, akademií, vystoupení, soutěží  a podobných akcí 
- provozování tělovýchovných a sportovních bloků a kurzů sloužících k regeneraci a rekondici 

 
 

Základní informace: 
 
Dům dětí a mládeže zaštiťuje činnost pobočky Spálené Poříčí Domeček, sídlí v Blovicích Tyršova ulice 807. 
Základna zajišťuje administrativní a ekonomickou činnost. Zároveň je významným zázemím v rámci 
pedagogických aktivit, včetně určování priorit pro další období, kontrolní, metodickou a letní činnost. 
Pobočka v rámci svých pravomocí a povinností obstarává svoji administrativní část týkající se jejího 
provozu kroužků, určuje si termíny akcí, příměstských táborů a letní činnost. Tyto schvaluje ředitelka DDM 
Blovice Ing. Božena Šroubková. 
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Provoz pobočky v roce 2023/2024 zajišťovaly čtyři pedagogické pracovnice na plný úvazek a pět externích 
pracovníků, kteří zajišťovali činnost Domečkových kroužků konkrétní den v týdnu. 
- vedoucí pobočky Bc. Pavlína Tymlová -  plný úvazek  
- pedagog volného času Bc. Stanislava Rybáková - plný úvazek 
- pedagog volného času Zuzana Dovínová – plný úvazek 
- pedagog volného času Kristýna Tymlová  -  plný úvazek 
 
externí pracovníci: 
- Václav Karlík – kroužek florbalu 
- Veronika Gloser Krejníková – kroužek Princezny a Rytířové 
- Veronika Grossová – keramika Střípek pro nejmenší 
- Klára Medková – taneční kroužky 
- Tomáš Gritz – střelecký kroužek 
 
Posláním DDM a její pobočky je motivovat, podporovat a vést děti, mládež a dospělé k rozvoji 
osobnosti, což se snažíme zajistit zejména smysluplným využitím volného času a to širokou nabídkou 
aktivit v bezpečném prostředí, s profesionálním zázemím a pedagogickým personálem. Dbáme na 
vlídné, řádné a odborné  vedení dětí pedagogy volného času. 
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2. Pravidelná zájmová činnost 

 

Náš provoz začíná každoročně v září, kdy spouštíme kroužky s variantami domečkových kroužků. Každý 
den mají děti v tomto kroužku vyhrazený čas na jinou zájmovou aktivitu. Patří sem sportování, výtvarná 
činnost, deskové hry, tvoření ze stavebnic a posledními jsou různé výzkumy formou pokusů, ověřování a 
zkoušení neznámého, pro děti zajímavého. Děti do těchto pravidelných kroužků docházejí po škole a svůj 
čas před odjezdem autobusů a návratem domů tráví při řízené činnosti. Zájem o kroužky každodenních 
domečkových variant  je opravdu velký, v jednotlivých dnech tento kroužek navštívilo okolo padesáti dětí. 
Na sále, kde kroužek probíhá, býval každý den v Domečku opravdu živý a rušný. V určitých časových 
pásmech je nutné, aby na kroužku byly dvě pracovnice, což se při konání souběžně probíhajících kroužků 
daří jen stěží. Přesto ale provoz kroužku spolehlivě zajišťujeme a o činnost dětí v se zodpovědně staráme. 

Každoroční konání Pohádkového lesa pořádaného v rámci TOP 
týdne Sociální komisí ve Spáleném Poříčí, se tento rok nesla pod 
názvem Zpátky do škol(k)y. Na organizaci této dětské akce se znovu 
podílel i Domeček Spálené Poříčí a díky hezkému počasí se i letos 
tato dětská akce povedla. Pohádkový les se konal 3.9.2023 od 9:00 
hodin. Stanoviště s úkoly byla rozmístěna po zámeckém parku, start a 
cíl byl v Infocentru Spálené Poříčí a na hojný počet účastníků čekala 
na konci sladká odměna.  

 
Kroužky a zájmovou činnost jsme zahájili i v tomto školním roce v 
polovině září. 
Od 18.9.2023 se konaly zahajovací a informační schůzky a  zároveň se už kroužky rozběhly naplno. 
Nabídli jsme 33 kroužků, do kterých chodilo 648 účastníků týdně. Počet klientů navštěvujících týdně náš 
Domeček znovu stoupl, tentokrát  téměř o 60 klientů.  
Je to pro nás znovu nárůst, který nás opravdu velmi moc těší! 
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Nabídka zájmové činnosti pro školní rok 2023/2024 
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Každý rok jsme do nabídky zařazovali nové kroužky a snažili se nabídku rozšířit, aby klienti měli možnost 
širokého výběru. Tento rok jsme nové kroužky do nabídky nezařadili, naopak jsme počet kroužků ponížili. 
Důvodem jsou již dříve zmíněné změny ve financování vydané MŠMT ČR. Zavedením systému hodnocení 
na základě unikátních klientů nás donutilo přehodnotit náš nabídkový systém a odebrat z nabídky kroužky, 
v kterých se opakují klienti již přihlášení na jiné kroužky. Výběr možností se tak pro klienty snížil, protože 
jedno unikátní přihlášení je pro financování pracovních úvazků zaměstnanců domů dětí, směrodatné.  
Přes toto rozhodnutí a nadále trvající systém financování, se všemožně snažíme, aby kvalita odváděných 
služeb pro rodiče a děti nebyla nijak poznamenána a náš Domeček nadále navštěvovalo co nejvíce klientů, 
pro které je toto zařízení v provozu.  
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S dětmi jsme se tedy scházeli od poloviny září 2023 do poloviny června 2024 v těchto kroužcích a 
v následujících počtech: 
 
 

Název:                            Počet účastníků: 

 

 Domečkáři - každý den podle zájmu a potřeby dětí a rodičů  248 

 Pohybáček   50 

 Pohybový kroužek 16 

 Zdravotní cvičení 10 

 Převádění prvňáčků 34 

 Florbal 1.- 3.třída 22 

 Florbal 4.- 5.třída 15 

 Taneční kroužek 1.-4. třída 31 

 Taneční kroužek 5.-9. třída 8 

 Keramika Hliněnky 11 

 Keramika Střípek 13 

 Kroužek pro nejmenší Miš Maš 10 

 Výtvarný kroužek Skřítkova dílna 27 

 Taneční kroužek Princezny a Rytířové 32 

 Keramika pro děti a dospělé 34 

 Keramika pro dospělé 15 

 Florbal 7.-9. třída 19 

 Keramika ,,z domova“ 2 

 Vaření - Dlabanec se Zůzou 10 

 Pohybový kroužek Cvrkot 11 

 Kytarový kroužek Brnkálek 11 

 Florbal pro holky 12 

 Střelecký kroužek Bambitky 7 

 celkem  648 
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3. Příležitostná činnost 
 

Každý rok je v naší nabídce několik akcí, kterými prezentujeme naši práci a na kterých se scházejí všichni 
zájemci o naši činnost. Akce jsou velmi žádané a my jsme rádi, že se jich široká veřejnost účastní a 
vyhledává je. Důležité je, že si dospělí a rodiče najdou čas na trávení času se svými dětmi. Je to jeden z 
největších cílů naší práce. Akce jsou minimálně hodnocené daným koeficientem pro výpočet úvazků 
pracovníků Domečku, přesto tyto akce pořádáme, i když jejich příprava i konání jsou pro nás opravdu 
náročné. 
 

Datum Akce MŠ ZŠ/SŠ VOŠ Ostatní Poznámka 
11.09.2023 Pohádkový les       127 bez prezenční listiny 
29.09.2023 Hravý den pro děti  23    
06.11.2022 Rej světýlek       250 bez prezenční listiny 
07.11.2023 Adventní keramika   4   4   
17.11.2023 Dinosauria a Majalend Praha  52    
04.12.2023 Mikulášská nadílka       35 bez prezenční listiny 
18.12.2023 Vánoční pečení perníčků   24    20   
23.01.2024 Kouzlo keramiky   2   1   
1.-2.2.24 Noc a den v Domečku   37       
11.-15.3.24 Stezka v korunách stromů       200 bez prezenční listiny 
29.04.2024 Rej čarodějnic       120 bez prezenční listiny 
29.05.2024 Taneční akademie    150 bez prezenční listiny 
       
24.06.2024  Akce hurá prázdniny     200  bez prezenční listiny 

CELKEM  ÚČASTNÍKŮ                                                                               cca          1249 
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4. Prázdninová a táborová činnost 

Ve školním roce se od září do června věnujeme činnosti zájmové, o prázdninách nastupuje činnost 
táborová.  
Táborová činnost se týká i prázdnin ve školním roce, většinou se jedná o podzimní, velikonoční a jarní 
prázdniny. Podzimní a velikonoční prázdniny jsou jedno až dvoudenní, tam nabízíme převážně akce nebo 
krátké příměstské tábory.  V době školního volna je o děti postaráno a rodiče je mají pod naším dohledem.  
Podzimní prázdniny byly ve školním roce 2023/2024 od 26. do 27.října 2023. Každý rok jsme v tyto dny 
pořádali dvoudenní tábor, který se věnoval dětem se zájmem o vaření. V minulých letech o tento tábor byl 
zájem, přestože byl krátký a konal se jen ve dnech podzimních prázdnin. V letošním roce jsme se nesetkali 
se zájmem, proto se kuchařský tábor nekonal. 
Jarní prázdniny – pětidenní prázdniny letos probíhaly v termínu 19. – 23.2.2024 pod názvem ,,Kouzelný 
park“. Na tábor se přihlásilo 13 dětí. V pondělí jsme se vydali do útulku v Borovně, kde všichni venčili 
pejsky. Do Borovna se šlo pěšky a na dětech bylo patrné, že je pěší chůze pro ně opravdu velice namáhavá. 
Další dny byly ve znamení her, malování na obličej, tancování a tvoření. Pokud nám počasí dovolilo, byli 
jsme s dětmi co nejvíce venku a do Domečku jsme se vraceli pouze na svačiny a oběd. Poslední den jsme 
zorganizovali výlet autobusem na zámek Zbiroh, kde nás čekal bohatý program, velice zajímavě 
komentovaná prohlídka zámku, procházka zámeckou zahradou a nakonec opravdu chutný oběd. Tento výlet 
byl z části hrazen z projektu OPJAK, proto jsme autobus zaplnili i dětmi, které na tábor přes týden 
nechodily. Výlet to by opravdu pěkný a děti celý táborový program zaujal.  

Stravu na táboře jsme tradičně zajišťovali přímo v Domečku, vařili jsme domácí stravu a děti měly zajištěný 
pitný režim, dvě svačiny, oběd. Na výlet dostaly svačinu a celý týden se o jejich zábavu staraly všechny 
vedoucí z Domečku. 

Jako každý rok proběhlo během velkých prázdnin několik 
táborů. Tento rok byl výjimečný tím, že jsme táborovou 
činnost zahájili již poslední týden v červnu. První 
příměstský tábor s názvem A bude cirkus byl obsazen 
hlavně prvňáčky. Pro mnohé z nich to bylo jejich 
,,táborové poprvé“.  

V Domečku se sešlo 20 dětí a během týdne si užily 
spoustu zábavy. Navštívili jsme kino Cinestar v Plzni a 
farmu Kapsa v Třebčicích, děti zvládly i několik větších 
výšlapů po okolí a vyrobily si krásné medaile na památku. 
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V týdnu od 8.7. jsme připravili hned dva tábory. Pro účastníky keramického kroužku máme již tradičně 
keramický tábor. Letos nesl název Ruce v hlíně, radost v srdci. Vzhledem k omezenému počtu míst v dílně 
a náročnosti při práci s keramickou hlínou se jedná o 
komorní tábor s malým počtem dětí. Letos se tábora 
zúčastnilo 8 dětí. Proto jsme se rozhodli využít volné 
prostory v Domečku a vyhlásit první taneční tábor 
s názvem Tancujeme pro radost. Děti z tanečních kroužků 
nezklamaly a hned první ročník plně obsadily. Oba tábory 
jsme hned v pondělí zahájili společným výletem do Farma 
parku Dobřany. Další dny už se děti věnovaly práci 
s hlínou a novým tanečním sestavám. 

Poslední týden v srpnu jsme měli souběžně příměstský 
tábor S Fabiánem za dobrodružstvím a pobytový tábor 
v Hedčanech pod názvem Cestování časem. Děti na 
příměstském táboře podnikaly výpravy do blízkého i vzdálenějšího okolí Spáleného Poříčí, poznávali zdejší 
krajinu, památky a historii. V Hedčanech účastníky tábora čekalo dobrodružství se strojem času. Týden byl 
rozdělen do několika historických období, která pomocí her prozkoumávaly. Samozřejmě nechyběly ani 
výlety a noční hra.  

 
V létě se tedy v Domečku konaly čtyři příměstské tábory a jeden pobytový tábor v Hedčanech. 
V následující tabulce je zaznamenána účast termíny i názvy témat táborů.  
 

* dva tábory se konaly v jeden termín, proto dny nejsou sečteny, ale reálně časově uvedeny 
 
Tábory organizujeme především pro děti školního věku. Děti předškolní a mladší jsou přijímány pouze 
v případě, že je na tábor přijat jeho sourozenec školního věku a který je schopný a ochotný se o mladšího 
sourozence částečně postarat. 
Zásadně si v době příměstských táborů vaříme sami domácí kuchyni. Tím se snažíme šetřit peníze rodičům, 
kteří by byli nuceni vše, co je mimo naši organizaci zaplatit dráž než když zajistíme vše, co je v našich 
silách. Máme i jistotu, z jakých surovin vaříme, rozhodně na surovinách nešetříme a po zkušenostech víme, 
že naše strava dětem velmi chutná. Za svým navyklým, ale méně častým způsobem stravování, si 
v Domečku v době táborů stojíme a bude-li nám to umožněno a bude to v našich silách, uvaříme našim 
dětem moc rádi. 
 
Je pro nás cenné, že jsme všichni mohli na těchto táborech být, že jsme mohli trávit čas společně. Díky 
skvělým, vděčným a radostným dětem, díky vedoucím za perfektní přípravu a odvedenou práci. Děkujeme 
rodičům, kteří nám s důvěrou svěřují své děti a všem, kteří nám fandí a podporují naši činnost. Bez nikoho 
z vyjmenovaných bychom nic z prožitého a uskutečněného neměli. 
 

 název tábora termín počet dní počet dětí pracovníci 

1 PT ,,A bude cirkus!“ 24.-28.6. 2024 5 20 4 

2 PT Keramický ,,Ruce v hlíně, radost v srdci“ 08.-12.7. 2024 5 8 2 

3 PT ,,Tancujeme pro radost“ 08.-12.7. 2024 5 19 3 

4 PT ,,S Fabiánem za dobrodružstvím“ 26.-30.8. 2024 5 28 6 

5 LT ,,Cestování časem“ 25.-30.8. 2024 6 19 5 

 celkem 16 * 87 20 
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Během léta jsme na táborech měli dohromady 94 dětí, pro které jsme připravovali nejen program, ale 
kompletně jsme zajišťovali domácí stravu a pití po celý den. Doufáme, že rodiče a především děti byli 
spokojeni a budou nám všichni nakloněni i v dalších letech, kdy nadále budeme tábory připravovat. Podle 
odezvy rodičů i dětí se tábory vydařily. Jako zaměstnankyně tábory hodnotíme kladně a i přes náročnost 
příprav a organizačního zajištění táborů jsme spokojené s průběhem i jejich realizací.  

Děkuji všem, kteří se na konání podíleli, jejich práce je z výsledku zpětných vazeb odvedena skvěle a 
s velkou dávkou nadšení pro práci s dětmi. A to je myslím, to nejdůležitější!  
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5. Každoroční čísla a výsledky návštěvnosti a chodu Domečku  
 

Každým rokem uvádím ve zprávě počty účastníků na akcích, kroužcích, táborech a zájmových činnostech 
v Domečku. 
Počet všech klientů u nás v Domečku mírně stoupá a zároveň se systematicky obměňují děti – odrostlé 
odcházejí, malé přicházejí. Obliba Domečku a jeho služeb pro děti, jejich rodiče a ostatní dospělé je stále 
větší a jsme v okolí stále známější. Na některé kroužky k nám dojíždějí i klienti ze vzdálenějších oblastí, 
než jsou přilehlé a spádové obce Spáleného Poříčí. 
Číslo 2004 klientů v součtu všech činností – kroužky, akce i tábory – je celkovým počtem všech, 
kteří naším Domečkem prošli v minulém školním roce. Není to číslo přesné, protože jsou zde započítáni i 
klienti z akcí, kde byl uveden jen odhad zúčastněných, ale není to ani číslo vymyšlené, protože o 
podstatnou většinu činností máme podloženou přesnými čísly. 
 

Graf zájmu o všechny aktivity v Domečku Spálené Poříčí od roku 2009 do roku 2023: 
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 činnost termín počet dní počet účastníků pracovníci 

1 Jarní prázdniny 19. – 23.2.2024 5 13 4 

2 Zájmová činnost 1.9.2023 – 30.6.2024 10 měsíců 648 9 

3 Příležitostné akce 1.9.2023 – 30.6.2024 23 1249 4 

4 PT A cirkus bude! 24.-28.6. 2024 5 20 4 

5 PT Keramický 08.-12.7.2024 5 8 2 

6 PT Taneční 08.-12.7. 2024 5 19 3 

7 PT putování s Fabiánem 26.-30.8. 2024 5 28 6 

8 LT Hedčany 25.-30.8. 2024 6 19 5 

 celkem  12 měsíců 2004 ø 4,6 
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6. Školní rok z pohledu pedagogických pracovnic Domečku 
 

STANISLAVA RYBÁKOVÁ – sportovní oddělení 

V tomto školním roce běželo pod mým vedením několik pohybových kroužků- Cvrkot, Florbal pro holky, 
Pohybové hry, Zdravotní cvičení a Pohybáček, k tomu jsem pomáhala s nejmladšími dětmi na kroužku juda 
v Blovicích.  

Cílem pohybových kroužků je podpora fyzického a motorického rozvoje dětí všech věkových kategorií. 
Zaměřili jsme se na zlepšení síly, vytrvalosti, flexibility a celkové kondice. Dalším nezanedbatelným cílem 
byl rozvoj týmového ducha, disciplínu a zdraví životní styl. Sportovní aktivity nezlepšují jen fyzickou 
kondici, ale jsou přínosné i pro rozvoj sebevědomí a sociálních dovedností. V kroužku Pohybáček se kromě 
zmíněných dovedností také rozvíjí vztah rodičů s dětmi a rodiče, především matky mají možnost navázat 
nové vztahy po mateřské dovolené. Během kroužků byl vidět progres dětí, jak v jejich pohybových 
schopnostech, tak ve způsobu komunikace mezi dětmi i mezi mnou a dětmi, postupně se začleňovaly i ty 
děti, které na začátku roku byly spíše na okraji skupiny. Velmi milým zjištěním bylo, že si děti postupně 
zvykaly na zvláštnosti ostatních dětí a braly je jako jejich součást. Během kroužků jsem zaznamenala 
minimum posměšků a nevhodného chování a i tyto případy byli spíše špatně odhadnutým pokusem o vtip, 
než zlým úmyslem. Obecně děti chtějí v kroužcích pokračovat a těší se krom programu i na partu, kterou 
během roku vytvořily. 

Během jarních prázdnin jsme pořádali tábor „Kouzelný park“, kde si děti kromě spousty vyrábění a her, 
užily i návštěvu psího útulku v Borovně. Před začátkem prázdnin byl týden řiditelského volna, kdy jsme 
pořádali tábor „Cirkus bude“, na který se z velké části hlásily děti z prvních tříd, pro které to byla první 
zkušenost s takovou akcí. Během prázdnin jsem se podílela na práci s dětmi při Keramickém táboře, na 
táboře judistů jsem vypomáhala se svačinami a jako kondiční trenér. Prázdniny jsme zakončili pobytovým 
táborem v Hedčanech. Všechny tábory proběhli bez výrazných potíží, děti i rodiče byli s programem 
spokojeni. Velkou zkouškou byl tábor Cirkus bude, kde bylo přihlášeno mnoho prvňáčků, kteří potřebovali 
vetší pozornost a pomoc při jednotlivých činnostech. V průběhu týdne se děti ale osamostatňovali a celý 
tábor zvládly bez potíží. Novinkou byl pobytový tábor Hedčany. Vzhledem k premiéře na této základně byla 
náročná hlavně příprava her v prostředí a terénu, který jsme neměli ještě úplně nachozený. Vše ale dopadlo 
dobře a odezva od dětí a rodičů byla pozitivní. 

Celý školní rok se myslím vydařil, včetně oblíbených akcí, jako je Mikulášská, Lampionový průvod a 
podobně. Stále si práci s dětmi užívám a snažím se jim předat věci, které se jim budou v životě hodit. 
Plánem do příštích let je rozšířit své znalosti jak na poli pohybových aktivit, tak v oblasti psychologie dětí a 
asertivnímu přístupu ke klientům. 

ZUZANA DOVÍNOVÁ – taneční a estetické oddělení 

Tento rok jsem vedla za pomoci  Kláry Medkové a Kristýny Tymlové – 4 taneční kroužky. Prvním rokem se 
nám na kroužek PRINCEZNY A RYTÍŘOVÉ přihlásili nově chlapci. Spolupráce s nimi byla jak pro nás 
vedoucí, tak pro malá děvčata novinkou a věřím, že milou. 
Chlapci se rychle zapojili ke spolupráci s děvčaty a nacvičili spolu choreografii ,,PRIBIŇÁČCI´´, se kterou 
se zúčastnili taneční soutěže O pohár města Klatov 2024. Přivezli si krásné 2.místo. Během školního roku se 
dokázali naučit choreografie dvě, se kterými vystoupili na Akademii tanečních kroužků.  
Dalším tanečním kroužkem byla děvčata z 1.třídy. Přihlásilo se dohromady 13 děvčat, která navštěvovala 
kroužek Princezny v předchozím roce, tudíž to pro ně nebyl vstup do neznáma. Dokázaly se během školního 
roku naučit dvě choreografie, kdy jejich trénink probíhá pouze 1x za týden. S choreografií ,,PIPI DLOUHÁ 
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PUNČOCHA´´ se zúčastnily hned dvou tanečních soutěží. O pohár města Klatov 2024, kdy si dovezly 
2.místo a úplnou novinkou byla účast v Tlučné s názvem Májový pohár, kde si vytančily krásné 2.místo. 
Tento školní rok jsme si opravdu společně moc užívali. Děvčata byla spolehlivá a je příjemné vidět, jak je 
tancování baví. 
Dalším tanečním kroužkem byly děvčata od 2.- 4. třídy. Se srovnáním s předešlým rokem, byl tento rok více 
obohacující, díky většímu počtu přihlášených dětí. Dohromady se přihlásilo 17 děvčat, která se stačila naučit 
dvě choreografie za školní rok, kdy jejich trénink probíhá 1x za týden. S choreografií ,,JABADABADŮ´´ se 
zúčastnily také dvou  soutěží. O pohár města Klatov 2024 si ze sedmi zúčastněných dovezly krásné 3.místo. 
Májový pohár v Tlučné přinesl také krásné 3.místo. Taneční soutěže si děvčata oblíbila a pro nás vedoucí je 
to velmi inspirující. Ve srovnání s loňským rokem, byla děvčata více pohyblivá, což bylo naším cílem 
vylepšit. 
Se staršími děvčaty jsme se tento rok zúčastnily také obou tanečních soutěží. Děvčata si dovezla ze sedmi 
zúčastněných krásné 2.místo a 4.místo z Tlučné. Kroužek navštěvovala děvčata jak z předchozích roků, tak i 
úplně nová, která se dokázala během pár tréninků vytancovat, tak že nebyl problém s nácvikem nové 
choreografie s bedýnkami, kterou předvedli na Akademii kroužků. Letošní rok, byl pro pár děvčat poslední, 
ale věřím, že si odnášejí krásné vzpomínky tak jako si je uchováme my. Děvčata byla velkou oporou na 
soutěžích pro naše mladší tanečnice.  
Většina dětí z tanečních kroužků se zúčastnila vystoupení na Maškarním bále a Mikulášských trzích ve 
Spáleném Poříčí. Poslední vystoupení byla na Akademii kroužků v Blovicích, kde vystoupila všechna 
děvčata a chlapci z tanečních kroužků. 
Tento rok jsem opět vedla kroužek spolu s kolegyní Kristýnou Tymlovou s názvem MIŠ MAŠ, při kterém 
dětičky vyrábějí. Učíme se s dětmi různé říkanky, písničky a také je učíme pozornosti, se kterou bývá 
největší práce. Na kroužek docházejí děti, které málo kdy vědí, jak správně držet tužku nebo nůžky. Naším 
cílem je během školního roku děti naučit tyto základy. Děti si své výrobky odnášejí domů, nebo často věnují 
výrobky svým rodičům. 
Dalším takovým kroužkem byl kroužek – Skřítkova dílna. Kroužek pro starší děti od 1. – 6.třídy. 
Kroužek probíhal 1x za 14 dní, jelikož byl zájem opravdu obrovský musela jsem děti rozpůlit na dvě party a 
střídaly se po týdnu. Na kroužku se děti naučí pracovat s různými materiály, ale také pozornosti, která je při 
kroužku opravdu důležitá, aby věděly, jak při práci postupovat. Děti si z tohoto kroužku odnesly spoustu 
znalostí a spolupráce s nimi nebyla tolik náročná jako s těmi menšími. 
Kroužek Dlabanec se Zůzou, navštěvovalo letos 10 dětí. Kroužek byl vyhlášen od 1.třídy, kdy i takto malé 
děti dokázaly přidat ruce k dílu a uvařily opravdu spousta jídel. Vzhledem k náročnosti kroužků, kdy děti 
připravovaly celé tříchodové menu, byla doba trvání jednoho kroužku 120 min. Věřím, že se letos opět vše 
povedlo a děti si odnesly za školní rok mnoho zkušeností.  
Letos jsme spolu s kolegyněmi uskutečnili spoustu akcí. Rej světýlek, Mikulášská nadílka, Rej čarodějnic, 
na kterém jsem se bohužel letos kvůli svému zdravotnímu stavu nemohla podílet, tudíž děkuji kolegyním za 
to, jak jsou skvělé a dokázaly připravit akci i tak, se skvělým ohlasem. 
Letos jsem poprvé uskutečnila Příměstský tábor s názvem Tancujeme pro radost. Tábor navštívilo 19 
holčiček. Každý den byl pro holčičky připravený program, tak abychom se stačily naučit taneční sestavy 
různých druhů tance. Hned v den nástupu jsme s dětmi jak z Tanečního tábora, tak z Keramického vyrazili 
na výlet do Farma parku do Dobřan. Děti měly možnost se seznámit mezi sebou a začátek týdne byl pro ně i 
pro nás velmi zábavný. V následujících dnech jsme se věnovali hlavně tanci. Každý den se holčičky stačily 
naučit minimálně dvě taneční sestavy. Poslední den tábora jsme připravili spolu s dětmi video ze všech 
tanečků, která děvčata zvládla nacvičit. V příštím školním roce tento tábor určitě uskutečníme znovu a 
pozváni budou i rodiče, aby viděli své ratolesti na živo. Tato zkušenost byla pro mě velmi inspirující, ale 
věřím že i pro děti, které nikdy na taneční kroužky nechodily.  
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Dalším táborem pod mým vedením byl tábor S Fabiánem za dobrodružstvím. Tábor navštívilo 30 dětí a 
jelikož byl tábor věnován hlavně turistice, každý den čekalo na děti nové dobrodružství. 
Školní rok 2023/2024 bych uzavřela tím, že si nesu opět mnoho zkušeností do dalšího školního období a 
věřím, že budou mít dobrý efekt. Veškeré cíle, které jsem si pro tento školní rok dala, byly téměř splněny. 
Práce s dětmi je skvělá, inspirující, zábavná i když občas náročná. Na konci mě vždy potěší výsledky naší 
práce, a to jsou úsměvy na tvářích jak dětí, rodičů tak i nás vedoucích. 

 
KRISTÝNA TYMLOVÁ – sportovní, estetické, vědomostní a dovednostní oddělení 

Ve školním roce 2023/2024 jsem vedla kroužky Sporťáci, Výtvarníci, Deskohrátky, Stavitelé a Vědátoři. 
Každý z kroužků je ze zcela jiného odvětví, takže má práce byla velice rozmanitá, což jsem po návratu 
z mateřské dovolené velice ocenila. 

U kroužku Sporťáci se mi podařilo v dětech probudit sportovního ducha. Se smyslem pro spravedlnost a 
fair play bylo trochu více práce, ale nakonec se všechny děti naladily i na tuto vlnu. Protahovací cviky a 
správné držení těla děti bavily nejméně, ale postupem času pochopily, že i to je při sportu třeba, takže je, 
sice méně nadšeně, braly jako nedílnou součást kroužku. 
 
Výtvarníci byla velice kreativní a tvůrčí skupina dětí, kteří byli pro tvoření velice zapálení již od začátku. 
Největší úskalí jsem objevila v komunikaci mezi dětmi a neméně v případě, kdy žádaly pomoc ode mě. 
Takže bylo, dost nečekaně, důležité nejdříve zapracovat na dorozumívajících schopnostech. Následně se děti 
zdokonalily v mnoha výtvarných technikách, které dokud neznaly. 
 
Při Deskohrátkách děti nejvíce bavilo společné trávení volného času a jejich komunikace při hrách spojená 
se společnými zážitky. Nejvíce bylo třeba zapracovat na logickém uvažování a postřehu, tyto činnosti jsme 
pilovali a pracovali na nich opakovaně. Překvapilo mě strategické myšlení, které většina dětí měla vesměs 
rozvinuté. 
 

Stavitelé byli dosti samostatní s měli velký zájem na rozvíjení vlastní kreativity. Časti docházeli do hodin 
s vlastními plány. Několik hodin jsme věnovali také společným projektům, které se zezačátku nesetkaly 
s nadšením, ale při pečlivém propracování a komunikaci byly děti nakonec překvapené, co byly jako tým 
schopni vytvořit.  
 

Pomocí jednoduchých pokusů a vědeckých úkolů se Vědátoři každou hodinou víc a víc začali samostatně 
zajímat o znalosti fyziky, chemie a přírodních věd. Díky zajímavostem z těchto odvětví byly děti velice 
zapálené pro tento kroužek. Jsem si jistá, že děti zájmový útvar velice oslovil a odnesly si z něj velkou 
dávku pozoruhodných znalostí. 

 

Celkově hodnotím tento školní rok kladně. Jen jsem se nemohla nepozastavit nad rozdílem, schopností dětí 
dorozumět se, před a po mé mateřské dovolené, který pro mě byl dost razantní. Je pravda, že před mou 
dvouletou absencí v pracovním procesu byla ve hře také pandemie covidu, která se na dětech, dle mého 
názoru, podepsala nejvíce. Navzájem jsme se s dětmi učily spolupráci a komunikaci a jsem přesvědčená, že 
se nám tato úloha zadařila. Těším se na nové zážitky a poznatky v novém školním roce. 
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7. Závěr 
 

Školní rok 2023/2024 byl pokračováním nejistoty pro zaměstnance, zda nově zavedený způsob financování 
založený na počtu unikátních klientů, zapříčiní jejich snížení pracovních úvazků nebo dokonce propuštění 
některých zaměstnankyň, což by mělo na Domeček fatální dopad.  
Je pravdou, že Domečkem projde přes 600 klientů týdně, ale toto nemalé číslo je číslem, které tzv. nikoho 
nezajímá. Směrodatné pro přerozdělení peněz na platy pro pracovníky na základně pracovních úvazků se 
odvíjí od unikátních klientů = výše jmenovaný způsob financování MŠMT ČR. Dokážu rozumět tomuto 
zavedenému způsobu, protože z pohledu složek, které finance poskytují se někde musí zavézt takový 
postup, aby se ušetřilo. Však z pohledu zakládajícího člena Domečku, kdy mám 15 let osobně prožitý každý 
den na této pobočce DDM Blovice, je to způsob naprosto nepochopitelný a nepřijatelný. Beru na vědomí, 
že  můj pohled je na tom stejně, jako číslo, které udává počet klientů, kteří Domečkem projdou, ale 
souhlasit s tímto způsobem jistého nátlaku na kvalitu naší práce, nemůžu. Klienti, kteří využívají našich 
služeb je využívají proto, že je potřebují. Rodiče chtějí mít děti v kroužcích a financují jejich zájmovou 
činnost uhrazením dané úplaty. Děti, které k nám do kroužků chodí nezajímá, že nám stačí, když přijdou 
jeden den v týdnu na hodinu, maximálně na tři a pak už vlastně celý týden chodit nemusí. Pro mnohé z nich 
je to bezpečné zázemí, kde tráví svůj volný čas a využívají prostory k zájmové činnosti určené tak často, jak 
potřebují. To mi dává smysl. Proto byly domy dětí zřizovány a na tomto základě jsme všichni založili svoji 
činnost a vymýšleli, čím děti zaujmout, rozšířit jejich zájem a nasměrovat jejich dovednosti a upevňovat 
v nich rozhodnutí se těmto dovednostem věnovat.  
Nevím si rady s tím, jak máme dál rozvíjet kvalitu naší práce, aby se zájem dětí prohluboval a nevyrůstali 
z nich nevzdělanci společnosti a zároveň k tomu nemít nadále vhodné podmínky a strachovat se o svoje 
místo.  
V tom, abychom mohli dál pracovat alespoň tak, jak je tomu dosud, nám v současnosti pomáhají obce. Na 
ně je teď uvalena z velké části zodpovědnost za zaměstnance domů dětí, kteří nesplňují dané podmínky 
ministerstva. Kdyby nebylo jejich finanční podpory, je už velká část kvalitních pracovníků nenávratně 
z pozic volnočasových pedagogů domů dětí, pryč.  
Zodpovědně za sebe prohlašuji, že všechny pracovnice pobočky Domeček Spálené Poříčí, jsou svojí práci 
naprosto oddané, mnohdy i na úkor svých rodin a svého osobního života. Tomu odpovídá vysoká kvalita 
jejich práce a kladné ohlasy z řad rodičů, dětí, nadřízené organizace, zřizovatele. Pokud nastane to, že 
budou nuceny opustit své pracovní pozice, troufám si tvrdit, že je velmi málo pravděpodobné, že 
se dlouhodobě udrží chod Domečku v takto zavedeném režimu. A nastal-li by z nějakého důvodu  zvrat 
v možnostech financování na základě unikátních klientů, je velmi málo pravděpodobné, že se tito 
zaměstnanci vrátí zpět. 
Nesmírně si vážím práce externích pracovníků pana Václava Karlíka, který už několik let vede kroužky 
florbalu. Pod jeho vedením se florbalisti již několikrát umístili na předních místech v různých soutěžích. 
Jeho práce pro Domeček byla na jeho žádost ukončena a kroužky, které vedl, povede v dalším školním roce  
paní Stanislava Rybáková, která má se sportovní činností bohaté zkušenosti. Děkuji velmi za jeho 
dlouholeté služby a věřím, že na roky strávené v našem společném vedení dětí ke sportu, bude rád 
vzpomínat. 
Pan Tomáš Gritz má na starosti střelecký kroužek Bambitky a každou neděli se dopoledne věnuje dětem, 
které se chtějí naučit střílet ze vzduchovky a naučit se nejen dobře mířit.  
Pomohla nám i spolupráce s Veronikou Grossovou, která na keramickém kroužku Střípek vedla ruce 
nejmenším keramikům. I s její spoluprací s námi se letos loučíme a děkuji za pomoc při vedení malých 
keramiků. 
Stejně tak je pro nás nesmírně cenná práce Kláry Medkové na tanečních kroužcích, které pomáhá vést 
spolu se Zuzkou Dovínovou a Kristýnou Tymlovou. Všechny tři se velmi dobře ujaly role vedoucích 
tanečních kroužků. Díky tomu z našeho Domečku mohou dál znít tóny hudby doprovázející taneční 
kroužky a konec školního roku může znovu patřit zejména prezentaci těchto kroužků na každoroční 
Akademii. 
Děkuji i Veronice Gloser Krejníkové, při pomoci vedoucím na kroužku Princezny a Rytířové.  
Práce externích pracovníků je pro nás nesmírně důležitá a jsem všem upřímně vděčná, že s námi 
spolupracují. 
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Každoroční hodnotící zpráva, je jakýmsi připomenutím, shrnutím a následným zhodnocením celoroční 
práce našeho Domečku. 
Celkově hodnotím prošlý školní rok kladně z pohledu výše uvedených poznatků a dobrých pracovních 
výsledků podložených čísly navštěvujících klientů. Zápory ve mně vyvolávají udané důvody z obav o místa 
zaměstnanců Domečku, potažmo následné snížení kvality provozu v něm, což by propuštění zaměstnanců 
nebo snížení jejich úvazků, bezesporu přineslo. 
Jsem vděčná za to, že jsme mohly nadále pracovat v Domečku ve stejném složení pracovnic a naše práce 
mohla díky podpoře obcí pokračovat bez větších zásahů do provozu. Věřím, že se situace ohledně 
financování pracovníků všech domů dětí a mládeže uklidní a tím dostaneme možnost odvádět kvalitní práci 
pro všechny klienty těchto volnočasových zařízení. 
Osobně za všechny tyto zkušenosti, a lidi v nich zapojených, děkuji. Děkuji za zkušenosti, kterým vděčím 
nepříjemné době. Tato problematika mě osobně nepřestává tížit a o to větší je můj vděk za podpory, kterých 
se nám dostává.  
 

Velice děkuji za práci volnočasovým pedagogům, externistům, partnerům, dětem i rodičům, 
Městskému úřadu Spálené Poříčí, Základní škole Spálené Poříčí, MŠ Spálené Poříčí a okolním MŠ a 
samozřejmě také naší mateřské organizaci DDM Blovice pod vedením Ing. Boženy Šroubkové. 
Děkuji rodičům za důvěru a všem, kteří nás podporují za vstřícnost a ochotu najít cestu k řešení témat. 
Tímto zhodnocením uzavírám školní rok 2023/2024 a my všichni pokračujeme v činností Domečku ve 
školním roce 2024/2025. 
Ještě jednou děkuji všem, kdo nám důvěřují  a vidí smysl v naší práci.  Přeji nám i vám hodně sil a 
zdraví. 
 
 
 
        Bc. Pavlína Tymlová 
        vedoucí pobočky Domeček Spálené Poříčí 
 
Ve Spáleném Poříčí 30.9.2024 


